
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miből fizetik az MS autópálya részvényeinek megvételét, megfelel-e ez a vonatkozó
törvényeknek?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani

Dr. Csillag István
gazdasági és közlekedési

miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter úr!

'COP

	

,A~,

	

°

	

~~A~

	

ppC

. . .-1111_51016~	_i111L7~iallll ,
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Manninger Jenő
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Írásbeli választ igénylő kérdés

Örömmel vettük, hogy a kormány kiterjesztette az Orbán- Kormány által bevezetett matricás
rendszert az M5 autópályára is . Annak idején többször is azt ígérték, hogy a Postabank
privatizációjából kapott pénzekből veszik meg a részvényeket . A költségvetésbe külön forrást
nem állítottak be erre a célra.

Újabb információk szerint az UFCE pénzeit használnák erre a célra . Túl azon a már többször
feltett kérdésre mi lesz így az igen leromlott közúthálózattal, felmerül a kérdés megengedik-e ezt
a jelenlegi törvények, összhangban van e ez p1. a tavaly beterjesztett autópályákkal kapcsolatos
új törvénnyel .

Várom válaszát,

Budapest, 2004 . március 23 .
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